
Specifications

Proper installation of this product requires the installer to have a good 
understanding of automotive electronics, systems and procedures.

Failure to use specified installation parts or hardware will void the 
product warranty.

For this product to operate at optimum efficiency, a good electrical 
connection to chassis ground must be made.

It is recommend that these instructions be stored in a safe place and 
referred to when performing maintenance or reinstallation of this 
products.

Do not install and/or operate this safety product unless you have read 
and understand the safety information contained in this manual.

This document provides all the  necessary information to allow your product to be properly and 
safely installed. Before beginning the installation and operation of your new product, the 
installation technician and operator must read this manual completely.
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 LED SEARCH LIGHT

191.9mm

173.4mm

183.3mm

60W high power output
60° tilt, 360° Rotation
Remote control range (Distance) 30 meters
Perfect remote controller designed,easily adjust speed, rotation
Beam Pattern: Spot

SM2209

This manual describes how to use the remote search light.
In this manual you will learn about:
1. Basic function of the remote control;
2. Connect the light to remote control.      

Only on condition that the light is connected to remote control, it can be remote controlled.
On: Turn on the light before need to turn on the remote control firstly, then means the code matching;
Off: Turn off the light;
Up: Head up;
Down: Head down;
Left : Turn left;
Right: Turn right;
Fast rotation: Fast speed rotation;
Slow rotation: Slow speed rotation.
 

If you find the remote control is not matching the light , please do the following:

1. Press the FAST key and the RESET key at the same time for 5 seconds when      power 
supply connected.(Picture 1)

2. If the light flashes, the coding is successful; otherwise, the coding fails.

3. If the coding fails, the power must be turned on again, and repeat above operation.

Basic functions

Connect the light

 OPERATION  INSTRUCTION
Remote Control Instruction Manual

Factory setting has been coded.

Disonnect the light

Picture 1

Installation InstructionSlow rotation
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Step 1 : Remote controller On/Off 
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Fast flash

Slow flash

Ce manuel décrit l’usage de la télécommande du phare de recherche.
1. Fonctions basiques de la télécommande
2. Connexion du phare à la télécommande en bluetooth

Le phare de recherche ne peut être contrôlé à distance si et seulement si il est appairé 
à la télécommande.
ON: En premier lieu, allumer la télécommande (étape 1), puis allumer le phare (étape 2)
OFF: Éteindre le phare (étape 2)
Haut : Orienté vers le haut
Bas : Orienté vers le bas
Gauche : tourne à gauche
Droite : tourne à droite;
Rotation rapide: vitesse accélérée
Rotation lente: vitesse lente

Si vous constatez que la télécommande n’est pas appairée au phare, procédez 
comme suit:
1. Appuyez simultanément sur la touche FAST et la touche RESET pendant 
   5 secondes lorsque alimentation est connectée. (photo 1)
2. Si le voyant clignote, le codage est réussi. sinon, le codage échoue.
3. Si le codage échoue, vous devez rallumer le phare et répéter l’opération ci-dessus.

Le phare de recherche est paramétré d’usine
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Caractéristiques

> Puissance 60W
> Rotation à 360° et inclinaison à 60°
> Télécommande (distance 30M)
> Télécommande avec application Android / iOS
> Faisceau concentré
> Durée de vie 50 000 H

Ce document fournit toutes les informations nécessaires pour que votre produit puisse être installé 
correctement et en toute sécurité. Avant de commencer l’installation et l’utilisation de votre 

nouveau produit, le technicien d’installation et l’opérateur doivent lire intégralement ce manuel.

•	 Une installation correcte de ce produit nécessite que l’installateur comprenne         	
   bien l’électronique automobile, les systèmes et les procédures.

• Le fait de ne pas utiliser les pièces ou le matériel d’installation spécifiés
  annulera la garantie du produit.

• Pour que ce produit fonctionne à un rendement optimal, une bonne connexion 	
  électrique à la masse du châssis doit être établie.

• Il est recommandé de conserver ces instructions dans un endroit sûr et de
  s’y reporter lors de l’entretien ou de la réinstallation de ce produit.

• N’installez et / ou n’utilisez pas ce produit de sécurité à moins d’avoir lu et 
  compris les informations de sécurité contenues dans ce manuel.

PUISSANCE OPTIQUE DURÉE
DE VIE

10-30VTÉLÉCOMMANDE
50 000H

MICHEL
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TITRE  LM

MICHEL
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PROJECTEUR LASER



APPLICATION SMARTPHONE
ANDROID / IOS

  Mode opératoire
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Flasher le QR code selon votre smartphone

1. Cliquez sur 

3. Cliquez sur 4. Cliquez sur l’icône

5. L’application est installée pour une utilisation du phare 
     via votre smartphone

2. Cliquez sur le navigateur
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